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تیم ملی فوتسال ایران هر اندازه در مرحله گروهی جام جهانی 2024 با اقتدار 
به مرحله حذفی این رقابت ها رسید، در همان دیدار نخست حذفی مقابل 
مراکش با عملکردی مأیوس کننده به کار خود در این رقابت ها پایان داد 
گردانش در مرحله یک هشتم نهایی به  تا جاه طلبی های شمسایی و شا
پایان برســـد. هرچند ســـرمربی تیم ملی اعتقاد دارد به مراکشی باختیم که 
در سال قبلی میلادی به عنوان بهترین تیم جهان انتخاب شده بود! وحید 
شمســـایی که این شـــب ها مهمان برنامه »عمارت« در شبکه 3 است و 
به ژانر جدیدی ورود کرده، به تازگی در تیم ملی ابقا شـــده تا بعد از این 
اتفاقات حرف های زیادی برای گفتن داشـــته باشـــد. گفت و گوی تازه و 

متفاوت »فرهیختگان« با این چهره را از نظر می گذرانید. 

به نظر می رسد ابقای وحید شمسایی در تیم ملی خبر بدی برای مخالفانتان باشد. 
من فقط به یک مسیر نگاه می کنم و در این بین هم همیشه به یک مثالی توجه 
دارم و تا آخرین روزی که در این رشته فعالیت می کنم این توجه را به این امر دارم 
مبنی بر اینکه تیم ملی مثل یک قطار است که از سال 1992 حرکت خود را آغاز 
کرده و تا به امروز ادامه دارد. در این بین خیلی آدم ها به عنوان بازیکن و مربی سوار 
این قطار شده و بعد پیاده می شوند و آدم های جدید سوار آن می شوند. در تیم 
ملی هرکسی که می آید مهمان است و باید قدر آن را به خاطر مردم بداند. من به 
مخالفان کار ندارم و فقط به این مسیر توجه دارم. خوشحالم که از فروردین 1401 
که کار را در تیم ملی آغاز کردم تعدادی بازیکن جوان را در کنار باتجربه ها آوردیم 
که ماحصل آن به جز 14 بازیکنی که به جام جهانی رفتند، 16 بازیکن جوانی اند 
که در این دو سال و نیم در چرخه بازی های ملی، تیم ملی را همراهی کردند. این 
تعداد، از جام ملت ها تا بازی مقابل برزیل حاضر شـــده و دیگر صفر نیســـتند. 
یعنی برای 4 سال بعدی می توانند پیشرفت بیشتری کنند و اینطور نیست که 
تازه از پایه کار را آغاز کنند. هرچند بازی در تیم ملی بســـیار ســـخت تر از کار در 
باشگاه است اما این تعداد از 5 تا 20 بازی ملی را در کارنامه دارند و حالا آماده 
کسب تجربه بیشتر در میادین بعدی اند. از این باب خوشحالم اما ناراحتم چون 
می توانستیم عملکرد بهتری داشته باشیم اما قسمت مان نبود. از گذشته درس 

می گیریم و کار را در مسیر سختی که هست ادامه می دهیم. 

صحبت هایی که درباره قدرت های نوظهور در آسیا و جهان مطرح کرده بودید 
به وقوع پیوسته است. 

درســـت اســـت اما یکســـری ها به آن خندیدند. دیدید که هم افغانستان و هم 
تاجیکســـتان به جام جهانی آمدند و ژاپن بزرگ حذف شـــد. در جام جهانی 
ی می کنند و اوکراین ســـوم و فرانســـه چهارم  هم گفتم این تیم ها شگفتی ســـاز
شـــدند. الان هم مدعی می شـــوم که در آســـیا و جهان باز هم تیم های جدید 
ی  گر بخواهیم از این غافله جا بمانیم باز می آیند و کار را سخت تر می کنند و ا
را باخته ایـــم. در ایـــن بین بعد از جام جهانی همه تیم ها در فیفادی به میدان 
گر بخواهیم از  رفتند. یعنی به همین ســـرعت برنامه ریزی می کنند. بنابراین ا
غافلـــه جـــا بمانیـــم، بازنده ایم. مـــا نباید هیچ فیفادی و تورنمنتی را از دســـت 
یکنان باید صاحب تجربه شوند. باید ساختارمان را چه از لحاظ  بدهیم و باز
کتیکی به ســـطح اول دنیا نزدیک کنیم. فدراســـیون هم باید به  تکنیکی و تا
ســـرعت و با صراحت برنامه های خود را ارائه دهد و ما هم باید تا آخر ســـال 
گر قسمت بود که این  یکنان را زیر نظر داشته باشیم. در سال جدید هم ا باز
یم. در این بین هم باید  مسیر جلو برود، قوی، محکم و با برنامه تر پیش می رو
ی لیگ برتر با لیگ های پرتغال و  حواســـمان باشـــد که نباید زمانبندی برگزار
اسپانیا و تیم هایی که در سطح اول دنیا هستند، متفاوت باشد و باید به این 
ی دو لیگ پیاپی  موضوع هم فکر کرد ضمن اینکه فاصله 5 ماهه بین برگزار
یادی است که به ما ضرر می زند و باید برای آن هم چاره اندیشی کرد.  هم زمان ز
در مجموع معتقدم همه باید به فکر فوتســـال باشـــند و مهم وحید شمســـایی 

نیست. موافق و مخالف هم برای من خیلی معنا و مفهومی ندارد. 

بـــه نظـــر می رســـد اسطوره ســـتیزی در فوتبـــال ایران کم کـــم دارد به فوتســـال هم 
سرایت می کند! 

ی ها را  در حدود دو ماهی که هیچ مصاحبه ای نکردم لیگ را پیگیر بودم و باز

نگاه می کردم چون عاشق این رشته ام. من نمی دانم در مغز یکسری آدم هایی 
که به تعداد انگشتان یک دست هم نمی رسند و شاید 3 نفر هم نباشند، چه 
خبر است و بخواهم با این تعداد کلنجار بروم که ببینم در چه فضایی سیر 
می کنند. به لطف خدا هر جا می روم مردم من را شرمنده می کنند و این نشان 
گر یک درصد هم  ی و مربیگری هم می کرده ام ا می دهد من در لحظاتی که باز
دل آن ها را شاد کرده باشم، برنده ام. این نکته که به آن اشاره کردید متأسفانه 

در کشور ما در یک مواقعی در همه رشته ها اتفاق افتاده است. 

امیر قلعه نویی در حالی از شما حمایت کرد که این چهره و تیم ملی فوتبال هم 
یر تیغ تند انتقادات قرار دارند.  ز

یم در خارج از ایران و در  چرا کسی نمی گوید بازی هایی که میزبان هستیم را دار
کشور ثالث برگزار می کنیم. این در حالی است که این بازی ها را هم می بریم. 
شـــک نکنید همه از انتقاد ســـازنده اســـتقبال می کنند. الان تیم ملی ایران با 
اختلاف در صدر جدول است و بازی هایش را هم می برد و ما باید از این امر 
خوشحال باشیم. عربستان با این همه هزینه بازی هایش را می بازد و در خطر 
عـــدم صعـــود بـــه جام جهانی قرار دارد و در حال جنـــگ و جدال با حریفانش 
اســـت. ما باید خوشـــحال باشـــیم که تیم های ورزشـــی مان در میادین ورزشی 
برنده اند. باید اول وفاق صورت بگیرد و در این صورت قطعاً اتفاقات خوب هم 
گر هم نباشد که همه رشته هایمان دچار تزلزل می شوند.  پیامد آن خواهد بود. ا

مـــردم مقـــداری از مجادلـــه اخیـــر بین منتقـــدان در تلویزیون و ســـرمربی تیم ملی 
خسته شده و اعلام نارضایتی می کنند. به نظر می رسد هیچ کدام از طرفین هم 

قصد ندارند کوتاه بیایند. 
ان شاءالله همه با هم دوست شویم! صداوسیما بخش اعظمی از زندگی همه 
ما را تحت الشعاع قرار می دهد. همه ما پای تلویزیون می نشینیم و برنامه هایش 
یم به کشور خدمت می کنیم، حالا  را می بینیم و با آن زندگی می کنیم. همه دار
گر  هرکسی در پست خودش. امیدوارم این وفاق صورت بگیرد. همانطور که ا
گر این وفاق  بلایـــی مثـــل ســـیل و زلزله می آید همه مردم به تلاطـــم می افتند. ا

صورت بگیرد قطعاً اتفاقات خوبی هم خواهد افتاد. 

به تلویزیون اشـــاره کردید. فکر نمی کنید بر ســـر حق پخش، صداوســـیما دارد 
حق خوری می کند؟ 

در این مورد مســـئولان عالی رتبه فدراســـیون و صداوســـیما باید در جلســـه ای 
البته دوستانه  این قضیه را حل و فصل کنند. باید به نتیجه ای برسند که هر 

گر دست  ی برسند. ا اتفاقی می افتد به نفع دوطرف باشد و طرفین به سودآور
به دست هم بدهیم اتفاقات خوبی می افتد. 

به جام جهانی 2024 برســـیم. به نظر می رســـد بازی با فرانسه طوری پیش رفت 
که همه برنامه هایی که داشتید را برای مراحل بعدی خراب کرد. 

کشی باختیم که 6 ماه قبل از جام جهانی بهترین تیم دنیا شده بود و  ما به مرا
یخی داشتیم  مربی اش هم بهترین مربی دنیا. ما در مرحله گروهی عملکرد تار
ی شدیم. معمولاً هم در مراحل حذفی بهترین اتفاق  و با 3 برد خوب 9 امتیاز
برای تیم های ســـید یک می افتد اما برای ما بدترین اتفاق افتاد! همه گروه ها 
به جز گروه ما، تیم های صدرنشـــین به تیم ســـوم گروه های دیگر می خوردند 
ی دوم گروه را  و ایـــن یعنی بدشانســـی! از ســـوی دیگر تیم های ســـید اول بـــاز
ی های تیم  ی کرد و قشنگ باز برگزار می کردند اما فرانسه هر بار بعد از ما باز
ی که می خواســـت با  ملی را پشـــت ما می دیدند و براســـاس نتیجه ما هر طور
ی با فرانســـه هـــم در حالی که با یک  ی می کرد. در باز هم گروهی هـــای مـــا بـــاز
ی هـــم صعود می کردیـــم، در نیمه اول که خیلی بی مـــزه بود صبرکردیم  مســـاو
یـــف چـــه کار می کند، اما دیدیم که اصلاً در آن فضا نیســـتند و در  ببینیـــم حر
کش هم متأسفانه  ی را بردیم. مقابل مرا نیمه دوم همه تلاش خود را کردیم و باز

ی را به حریف باختیم.  در عین شایستگی باز

بـــه عقـــب برگردیـــم بـــاز هم به همان شـــکل و با همان نتیجه مقابل فرانســـه کار 
را سپری می کنید؟ 

ی ها برای برد به میدان رفتیم. در نیمه اول هم به آب و آتش نزدیم  در همه باز
یکن دو کارته و چند مصدوم و بیمار داشـــتیم. کمیته پزشـــکی  چون دو باز
یکن داشـــتیم که  یادی باز ما شـــهادت می دهند که تا آخرین لحظه تعداد ز
بـــه آنفلوآنـــزا مبتـــلا بودند. البتـــه نمی خواهم توجیه کنم امـــا اتفاقاتی افتاد که 

یادی به ما زد.  آسیب ز

یکن جوان،  سپردن پنالتی لحظه آخر در بازی حیاتی مقابل مراکش به یک باز
ید!  یادی دار نشان داد دل و جرئت ز

یکن، پنالتی زن اول  ما برای هرکارمان تمرین داشتیم. در این بین 4 الی5 باز
، ســـعید عباسی، علی رفیعی و  تیم ملی محســـوب می شـــدند. سجاد، سالار
بهروز عظیمی معمولاً پنالتی ها را می زدند. ســـجاد یوســـف خواه در تمرینات 
پنالتی های بهتری می زد. پیش از آن هم ســـالار و ســـعید پنالتی های خود را 
خراب کرده بودند. این هم جزئی از ورزش است و حالا از شانس ما خورد به 

ی. ســـجاد هم فوق العاده زد اما بدشانســـی  صدم های ثانیه مانده به پایان باز
ما بود و به نظر می رســـد هنوز هم تیر دروازه با ما مشـــکل دارد و خیلی جا ها 

ما را ول نمی کند و متأسفانه توپ سجاد هم به پایه تیر خورد و گل نشد. 

بعد از بازی اصولی مصاحبه کرد و از پیشنهاد اخراج شما توسط یک شخص 
در ایران بعد از بازی با فرانسه خبر داد. قضیه از چه قرار بود؟ 

نمی خواهم به گذشته برگردم اما فکر می کنم یک سری دروغ، تهمت و بهتان و 
افترا در این وسط وجود داشت و اینها خودشان می دانند با خدای خودشان 
و نمی توانم درباره این موضوع حرف بزنم، 
چـــون اصـــلاً نمی خواهـــم به چیـــزی فکر 
کنـــم. فقط می خواهم به یک 
چیـــزی فکر کنـــم و آن اینکه 
تـــا لحظه ای که هســـتم با تمام 
یکن  یـــادی باز ی کـــه تعداد ز توانـــم کار کنـــم و همیـــن طور
جوان در این چند ســـال به فوتســـال معرفی شـــدند در واقع همین مسیر برایم 

بهترین اتفاق است. 

به عملکرد فدراسیون در پشتیبانی از تیم ملی فوتسال، انتقادی وارد است؟ 
بالاخره همه جا کم و کاســـتی هایی وجود دارد اما فدراســـیون خانواده من به 
شـــمار می رود. وقتی قرارداد بســـته می شود من کارمند و در اختیار فدراسیون 
هســـتم. در ایـــن بیـــن هـــر آن چه که با مهـــدی تاج صحبت کردیـــم؛ کار ها به 
ی با کرواسی  درستی انجام شد. یک جا هایی هم دست ما نبود. مثلاً دو باز
کـــه بـــه ایـــران نیامدند. این دیگـــر خارج از مباحث فوتبالی بـــود؛ هرچند ما را 
از برنامه مان خیلی عقب انداخت. در این خصوص هرکســـی اندازه توانش 
تلاشـــش را کرد. وقتی نتیجه ای گرفته نمی شـــود یا با یک باخت، نباید همه 
چیز را زیر ســـؤال ببریم و مقصر بتراشـــیم، بلکه هرکسی اندازه خودش تقصیر 
داشـــته اســـت! باید بـــه روز های خوب و اتفاقات خوب هـــم نگاه کرد در غیر 

یاد دارد.  این صورت فوتسال برد و باخت و بالا و پایین ز

پـــس تـــا تعیین تکلیـــف رئیس بعدی فدراســـیون فوتبال همچنان ســـرمربی تیم 
ملی هستید؟ 

طبق قرارداد تا آخر سال با فدراسیون قرارداد دارم و بعد از جام جهانی هم آن ها 
بایـــد تصمیم گیـــری می کردند. امروز هم گفتند مســـیر فیفادی را کامل کن که 
ی ها و نفرات را با دقت بیشتری ببینم و در فیفادی های  براساس آن باید باز

بعدی تا آخر سال را پرکنیم و اردو هایی را ترتیب دهیم. 

بـــه برنامـــه عمارت و حضور شـــبانه تان در تلویزیون برســـیم. دوســـتان و اقوام از 
پخش هرشب این برنامه با حضور شما خسته نشده اند؟! 

زمان ضبط این برنامه نه قراردادی داشتم و نه تیم ملی فعالیتی داشت. 

 برخی منتقدان می گفتند حضور در برنامه های جانبی، تمرکز شما را برای 
ً
اتفاقا

کسب عملکرد مطلوب در تیم ملی برهم زده است. 
در آن زمان نه لیگی وجود داشت و نه تیم ملی! طی 10 روز رفتیم و برنامه هم 
یادی هم پیدا کرد. امیدوارم مردم خوششـــان  تمـــام شـــد و اتفاقاً مخاطبـــان ز
آمده باشـــد. این برنامه یک ژانر جدید بود. برایم این جذابیت وجود داشـــت 
چون خودم نمی دانســـتم وارد چه برنامه ای و با چه مضمونی می شـــوم. پژمان 
بازغی و تهیه کننده آن از دوستان صمیمی ام هستند. وقتی پیشنهاد دادند، 
نشستیم و صحبت کردیم و در نهایت به توافق رسیدیم و حالا هم زمان پخش 
آن است. خیلی ها فکر می کنند که همچنان در حال ضبطیم در صورتی که 

این برنامه برای 3 ماه پیش بود. 

چه بازتاب های جالبی از این برنامه گرفتید؟ 
خیلی هـــا از مـــن ســـؤال می کنند چرا این طور شـــد یا فلان اتفـــاق نیفتاد یا آیا 
هماهنگ بودید که یک اتفاقی افتاد؟ در حالی که در 14-15 قسمت خودمان 

ید!  هم تن و بدنمان لرز

بدشانسی شما پخش آن همزمان شد با شب حذف تیم ملی از جام جهانی! 
کتور صداوسیما نیستم! )با خنده( من دیگر مسئول کندا

 تا پایان سال سرمربی تیم ملی هستم 
ً
وحید شمسایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: فعلا

غ وجود داشت اخراج از تیم ملی؟ یک سری درو
 ما به مراکشی باختیم که بهترین تیم جهان شده بود   هنوز هم تیر دروازه خیلی جا ها ما را ول نمی کند

 در »عمارت« هماهنگی نداشتیم؛ فقط تن و بدنمان لرزید!    باز هم مدعیان جدیدی می آیند و کار را سخت تر می کنند

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

ملوان در جام حذفی و در ضربات پنالتی چادرملو را شکست داد و به 
این ترتیب روند نبردن های این تیم بعد از نزدیک به دو ماه شکســـت. 
ملوان که هفته های ابتدایی را در لیگ برتر بسیار خوب آغاز کرده بود با 
ل  وجود یک بازی عقب افتاده پس از هفته ششم و بازی مقابل استقلا
خوزستان رنگ برد را ندیده و فقط 2 امتیاز کسب کرد. بازی جام حذفی 
مقابل چادرملو اما فرصتی شد تا ملوان به بردی دیگر دست پیدا کند. 
البتـــه نتیجـــه ایـــن بازی نیز در نهایت به تســـاوی 2 بر 2 انجامید اما این 
ملوان بود که در ضربات پنالتی موفق شـــد به مرحله یک هشـــتم صعود 
کند. به نظر می رسد روز های سخت ملوان که با چاشنی تغییر مدیرعامل 
و حواشی مربوط به آن همراه شده بود به پایان رسید و روز های خوب 

انتظار این تیم را می کشد. 

   امیدملوانبهبازگشت
تیم ملوان در ادامه رقابت های لیگ برتر تا رســـیدن به نیم فصل مســـابقات 
ی باقی مانده  ی از شش باز راه پرپیچ وخمی را در پیش دارد. ملوانان سه باز
را مقابـــل تیم هـــای بـــالای جدولی و حتی مدعی برگـــزار می کنند که خود در 
ی دیگر با تیم های نیمه پایینی  رقابت مســـتقیم با آن هاســـت و در ســـه باز
ی هفته هشـــتم و عقب افتـــاده مقابل  ی دارد. در ایـــن بیـــن بـــاز جـــدول بـــاز

گر  ی برگزار می شـــود که این دیدار ا پرســـپولیس در شـــرایطی 21 آذر ماه جار
در موعد مقرر خود برگزار می شد از جذابیت بیشتری برخوردار بود؛ چرا که 
در آن زمان ملوان همچون یک مدعی پرســـپولیس را تعقیب می کرد. از این 
ی هفته هشتم اهمیت ویژه تری داشت اما حالا ملوان در  نظر سه امتیاز باز
ی آن ها به 5 رسیده و  شرایطی به مصاف پرسپولیس می رود که فاصله امتیاز
با توجه به رقابت های سختی که این تیم در پیش دارد جبران این 5 امتیاز 
بسیار سخت است . ملوانان با شروع مجدد لیگ در هفته یازدهم به مصاف 
ی حســـاس مقابل پرسپولیس را برگزار کرده و 5 روز  خیبر  می روند ســـپس باز
ی مقابل ذوب آهن، آلومینیوم و فولاد  کتورند. در ادامه سه باز بعد میزبان ترا
ی های راحت تری به نظر می رسند اما امتیازشان  برگزار می کند که هرچند باز
بسیار حائز اهمیت بوده و می تواند سرنوشت تیم ملوان در نیم فصل را تغییر 
ی آینده آماده  گر نتواند تیمش را به لحاظ روحـــی برای چند باز دهـــد.  امـــا ا
کند باز هم امتیاز از دســـت خواهد داد و جایگاهش در لیگ متزلزل شـــده 

و حتی ممکن اســـت به نیمه پایینی جدول ســـقوط کند. 
یکـــی از مـــواردی که اخیراً به شـــدت به آن پرداخته شـــده اسپانســـر جدید و 
بانک مالی حامی باشگاه ملوان است. البته ملوانان ادعا کردند که هیچ گونه 
ی جهت حمایت  ی مالی با این بانک نداشته و فقط از کارت هوادار همکار
هوادارانشان استفاده می کنند. از طرفی شنیده ها از باشگاه ملوان حکایت 
ی  از چیـــز دیگـــری دارد. هرچند مســـتندات واضحـــی در خصوص همکار
بانک شهر به عنوان مالک باشگاه پرسپولیس در حمایت از باشگاه ملوان 
کی از توافقات اولیه با این بانک و اســـتفاده از  وجود ندارد اما شـــنیده ها حا

ی پیراهن باشگاه ملوان می کند. ظاهراً مسئولان باشگاه ملوان  لوگوی آن رو
و بانک شـــهر ابتدا فکر نمی کردند این موضوع بازتاب گســـترده ای داشـــته 
و بحث مالکیت مشـــترک به میان بیاید اما وقتی متوجه موضوع شـــدند به 
ی قناعت کـــرده و این توافق لغو  ی در جهـــت صـــدور کارت هوادار همـــکار
شـــد. در این خصوص شـــنیدیم هادی حق شـــناس، اســـتاندار گیلان برای 
کمک به تیم ملوان و در جهت نشـــاط اجتماعی بانک شـــهر را وارد چرخه 
فعالیـــت باشـــگاه ملوان کـــرد، غافل از اینکه چنیـــن طرح هایی از دیرباز در 

انزلی جواب نداده است. 
از وقتی پای استاندار گیلان برای کمک به ملوان به این باشگاه باز شد تقریباً 
رد پای او را در همه مسائل می بینیم. این در حالی است که اغلب تلاش های 
او درحالی که دوست دارد کمکی به ملوان کند با مشکل روبه رو می شود. آقای 
ی کند غافل  اســـتاندار دوســـت دارد نقـــش احمد دنیامالی را برای ملـــوان باز
از اینکـــه تلاش هـــا و فعالیت هـــای وزیر فعلـــی ورزش در پی دنیایی از تجربه 
انجام می شد. دنیامالی به خوبی کار در ملوان را بلد بود. رئیس هیئت مدیره 
ی کلان در این باشگاه  وقت باشـــگاه ملوان به خوبی می دانست سرمایه گذار
ی پر رفت وآمد  امکان پذیر نیست. شهر کوچکی همچون انزلی هرچند بندر
بوده و روزانه میلیارد ها پول در آن جابه جا می شـــود اما ســـهم مردم این شـــهر 
خصوصـــاً هـــواداران تیم انزلی از این میلیارد ها پول بســـیار محدود اســـت. از 
ی هواداران راهکار درســـتی برای درآمدزایی این  این رو حســـاب باز کردن رو
ی  باشگاه نیست و از این جهت دنیامالی با وجود نفوذ و فرصت های بسیار

که داشت هرگز از این طریق وارد نشد. 

    پولهست
با این حال جای نگرانی نیست. ملوان اسپانسر قدرتمندی همچون اشکان 
یار زارع در باشـــگاه ملوان به  ی و ماز پوررشـــید دارد. حضور همزمان پژمان نور
معنی رضایت کامل این تاجر متمول اســـت. او که پیش از این نیز بخشـــی 
یکنـــان را پرداخـــت کرد به لحاظ مالی در حدی غنی اســـت  از مطالبـــات باز
یادی به باشـــگاه ملوان کمک کند. از این رو  که می تواند در ادامه نیز مبالغ ز
ی بانک شهر و باشگاه ملوان چندان هم برای آن ها مهم  برهم خوردن همکار
ی وجود  یار زارع و پژمان نور نیســـت. هرچنـــد هنوز اختلاف کوچکی بیـــن ماز
دارد اما آن ها سعی می کنند در راستای کمک به شرایط خوب فعلی ملوان از 
ی موفقیت ملوان تمرکز کنند. از  دامن زدن به هرگونه حواشی پرهیز کرده و رو
طرفی پوررشید به عنوان اسپانسر این باشگاه که تا پیش از این با پاداش های 
ی با ملوان مجاب کرده بود از  یکنـــان را بـــرای ادامه همکار 15-10 میلیونـــی باز
این پس هم مخارج باشـــگاه را بر عهده خواهد گرفت و این طور که شـــنیدیم 
باشـــگاه ملوان مشـــکلی از نظر منابع مالی ندارد. در واقع از ابتدا هم قرار بود 
ی با احمد  او در مســـائل مالی کمک حال این باشـــگاه باشـــد اما لج ولجباز
دنیامالـــی و دیالوگ هایـــی کـــه بین این دو نفر ردوبدل شـــد درنهایت کار را به 
جایی رساند که پوررشید از پرداخت پول منصرف شد و مایحتاج تیم را هم 
تهیه نکرد. با این حال کمک های جسته وگریخته او در قالب پاداش برد ها و 
یکنان از نظر مالی تا حدودی تأمین  ی ها شرایطی را به وجود آورد که باز تساو
شـــوند و آرامش تیم بر هم نخورد؛ در شـــرایط فعلی اما خبر می رســـد مشکل او 

با دنیامالی حل شده و این باشگاه مشکلی برای ادامه راه ندارد .

همکاری با بنگاه سرمایه گذاری در انزلی جواب نمی دهد

مسیر سخت ملوانان تا نیم فصل


